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序言
Foreword

在這一季，中央繼續重視資本巿場發展，並大力支持香港鞏固提升國際金融中心地位。國家主席習
近平於上月中共中央政治局會議中，特別提出努力提振資本市場，大力引導中長期資金入市；人民
銀行亦推出信貸措施刺激股票巿場，包括降息降準、支持上巿公司回購股票、降低二套房貸款最低
首付比例等，帶動近期內地和香港股市成交額均創新高。

2024年《施政報告》諮詢期即將結束，行政長官李家超將於10月16日發表報告。本人積極收集金融
業界及團體的意見，並向政府呈交詳盡的意見書，反映業界訴求；當中，本人從 (1) 推進資本市場
改革、(2) 促進金融多元發展、(3) 拓展新市場機遇，以及 (4) 推動經濟民生高質量發展等四方面提
出建議，藉此進一步提升香港整體的競爭力，增強發展動能。

此外，我很高興聯同11個業界協會，於9月20日在香港金融大會堂舉辦金融服務界「慶祝國慶七十
五周年」酒會，當中邀請到署理行政長官陳國基、多位財金官員、監管機構、立法會議員以及業界
代表們歡聚一堂，交流溝通，同為香港金融發展開新篇。

在立法會事務方面，我在財經事務委員會會議上，指出「新資本投資者入境計劃」對資產門檻的定
義欠缺靈活性，審批時間亦較長，削弱了計劃的吸引力；因此，投資推廣署應增加對資產審查的靈
活性，例如容許以聯名及公司方式持有個人3,000萬元資產作證明，亦不須要求每日資產結餘須有
3,000萬元，而是可改以同等資產值的月結單據作證明。同時，亦建議政府在機場增設倉庫儲存貴
金屬 (例如黃金)、酒類及其他奢侈品，藉以加強吸引「超高淨值人士」在港投資。

另外，我支持《2024年存款保障計劃(修訂)條例草案》，將銀行的存款保障額由現時的50萬元提高
至80萬元，並提出兩點建議，包括加強向公眾解說有關其他國家與香港銀行在存款保障上的差別，
以及確保香港銀行與非銀行的金融機構在存款和投資保障、成員標誌等政策上的一致性。
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除了議會工作之外，我亦聯同G19議員到陝西西安考
察，期望透過考察能夠促進兩地經貿、人才、教育等多
方面有更密切的交流合作。其後，亦分別參與寧波籍鄉
賢的座談會和甬港兩地企業家座談會，與寧波市領導、
寧波及香港企業家共同學習和分享習近平主席的重要回
信精神及感悟。另外，參與政府舉行的中共二十屆三中
全會精神宣講會令我留下深刻的印象。三中全會不但引
領國家邁向中國式現代化和高質量發展，也對香港的長
遠發展和民生福祉至關重要；而有關宣講會亦令我更充
分認識和理解三中全會精神的具體內容和重大意義，將
全會精神融入日常事務中。

在第三季末，「打風不停市」的安排已順利實施，有助香
港金融市場與國際及內地接軌。期望金管局盡早提升金
融基建配套，以更靈活方法處理實體支票交收，例如容
許客戶上傳實體支票，讓實體支票的處理時間與電子支
票看齊。展望第四季，我希望政府加大改革力度，共同
推動香港金融服務業向前發展。
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During this quarter, the Central Government continued to attach importance to the development of the capital markets and
strongly supported Hong Kong in consolidating and enhancing its status as an international financial center. At the meeting of the
Political Bureau of the Central Committee of the Communist Party of China (CPC) last month, President Xi Jinping highlighted
efforts to revitalize the capital markets and actively encourage capital to flow into the markets in the medium and long term.. The
People's Bank of China (PBoC) also introduced credit measures to stimulate the stock market, including cuts to the required
reserve ratio and interest rate on home loans, support for buybacks of shares by listed companies, and reduction of the minimum
down payment ratio of second mortgages, etc., which have driven the turnover of the stock markets of the Mainland and Hong
Kong to a new record high.

The consultation period for the 2024 Policy Address will soon end and the Chief Executive, Mr. John Lee, will deliver his
address on October 16th. I have actively collected the views of the financial industry and organizations and submitted a
comprehensive recommendation letter to the Government to convey the aspirations of the industry. Among them, I have put
forward proposals in four areas: (1) promote capital markets reform, (2) diversify our financial services industry, (3) explore new
market opportunities and (4) develop our economy and improving people's livelihoods in order to enhance Hong Kong’s
competitiveness and to strengthen the momentum of development.

In addition, I am very pleased to join eleven industry associations in organizing a cocktail reception for the financial services
sector to celebrate the 75th Anniversary of the National Day of the People’s Republic of China on 20 September at the Hong
Kong Connect Hall. The Acting Chief Executive, Mr. Eric Chan and a number of officials from the financial services sector,
regulators, Members of the Legislative Council, and representatives of the financial services sector gathered together to start the
next phase of Hong Kong's financial development.

On LegCo business, I pointed out at a meeting of the Panel on Financial Affairs that the lack of flexibility in the definition of the
asset threshold and the long vetting and approving time of the New Capital Investment Entrant Scheme (NCIES) had undermined
the attractiveness of the Scheme. Therefore, InvestHK should increase the flexibility of the asset test by allowing the holding of
$30 million in assets by individuals in joint name or in companies and by removing the requirement for a daily balance of assets
of $30 million. Instead of requiring a daily balance of $30 million, monthly statements of the same asset value could be used as
proof. At the same time, I suggested that the Government should set up additional facilities at the airport to store precious metals,
fine wine and other luxury goods so as to enhance the appeal to ultra high net worth individuals to invest in Hong Kong.

In addition, I support the Deposit Protection Scheme (Amendment) Bill 2024 to raise the deposit protection limit for banks from
the current $500,000 to $800,000, and I have made two suggestions including enhancing public education on the differences in
deposit protection between banks in other countries and those in Hong Kong. Policies should also be consistent regardless of if
assets are held by banks or non-bank financial institutions as deposits and investments both enjoy protection in Hong Kong.

Apart from parliamentary work, I also joined LegCo G19 Members in a delegation visit to Xian, Shaanxi Province with the aim
of promoting closer exchanges and collaboration between the two places in areas of business, trade, talent and education.
Subsequently, I also participated in a delegation visit to Ningbo and attended various meetings where entrepreneurs shared
insights related to President Xi Jinping's message for Hong Kong’s entrepreneurs who had roots in Ningbo. Also participating in
the government organized seminar on the spirit of the Third Plenary Session of the 20th Central Committee of CPC also left a
deep impression on me. Not only does the Third Plenary Session lead our country towards Chinese-style modernization and high-
quality development, it is also crucial to Hong Kong's long-term development and people's well-being. The seminar has also
enabled me to better understand the specific contents and significance of the spirit of the Third Plenary Session and to incorporate
the spirit of the Plenary Session into my work.

At the end of the third quarter, the arrangement of severe weather trading was successfully implemented which is conducive to
the integration of Hong Kong's financial markets with those of the international community and the Mainland. I hope that the
HKMA will upgrade existing financial infrastructure as soon as possible to allow more flexible handling of physical checks.
Physical checks and electronic checks should have the same processing times. Looking ahead to the fourth quarter, I hope that the
Government will step up its reform efforts and work together to promote the development of Hong Kong's financial services
industry.



議會工作
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施政報告諮詢工作
Policy Address Consultation

行政長官李家超將會在十月發表任內第三份《施政
報告》。我在諮詢期間會見業界不同協會及代表，
出席政府組織的諮詢會，並與特首政策組開會，為
《施政報告》提出業界建議。希望特首、特區政府
連同監管機構重視並持開放態度考慮和採納，作出
改善市場發展的措施，藉此進一步提升香港整體的
競爭力。

In October, the Chief Executive, Mr. John Lee, will
deliver his third Policy Address. During the
consultation period, I met with various associations
and industry representatives, attended consultation
sessions organized by the HKSAR Government and
met with the Chief Executive's Policy Unit to put
forward industry proposals for the Policy Address. I
hope that the Chief Executive, the SAR Government
and the regulatory bodies will attach importance to the
proposals, consider and adopt them with an open mind
and take measures to improve the development of the
market with a view to further enhancing Hong Kong's
overall competitiveness.

與譚岳衡議員邀請金融服務業界代表召開集思會。
Together with my fellow LegCo Member, Hon TAN
Yueheng, we invited representatives of the financial services
sector to discuss Policy Address recommendations.

收集業界意見：
Collecting views from the industry:

02 與當局見面：
Met with relevant authorities: 出席行政長官辦公室《2024年施政報告》諮詢會，

闡述業界存在的問題和建議，遞交意見書。
出席政府組織的施政報告諮詢會，關注國際金融中
心、青年代表議題及教育等議題，提出業界意見。
會見特首政策組黃元山組長等，了解最新關注，討
論金融議題，交流施政報告相關内容。

Attended the consultation sessions on the 2024 Policy
Address organized by the Chief Executive's Office,
elaborating on the problems and proposals of the
sector and submitting submissions.
Attended government-organized consultation sessions
on the Policy Address, focusing on issues such as
international financial center, youth representation,
education, etc., and presented views of the industry.
Met with Dr. Stephen Wong, Head of the Chief
Executive's Policy Unit, to understand the latest
concerns, discuss financial issues and exchange views
on the Policy Address.
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施政報告諮詢工作
Policy Address Consultation

表達業界訴求：
Expressed the recommendations of the industry:

4 李惟宏議員2024年第三季度工作報告 Hon Robert LEE 2024 Third Quarterly Report

有關建議具體包括：
(1) 優化惡劣天氣交易落實安排
(2) 打造香港成為國際商品中心
(3) 下調股票印花稅
(4) 持續跟進股票流動性小組的建議
(5) 推動期貨和衍生工具業務
(6) 優化「新資本投資者入境計劃」
(7) 善用政府可掌控的資源入市
(8) 擴闊跨境理財通2.0
(9) 推進上市及市場改革
(10) 重推伊斯蘭債券

召開記者會，向傳媒及公眾詳細分析及闡釋金融服務業界針對《2024年施政報告》的訴求及建議。
Convene a press conference to analyze and explain in detail to the media and the public the aspirations and
proposals of the financial services sector in response to the 2024 Policy Address.

推進資本市場改革
促進金融多元發展
拓展新市場機遇
推動經濟民生高質量發展

Promoting Capital Market Reform
Promoting Diversified Financial Development
Expanding New Market Opportunities
Promoting high-quality development of the economy and people's livelihood

The proposals include, among others, the following:
(1) Optimizing the implementation arrangements for inclement
weather transactions
(2) Developing Hong Kong into an international commodity
center
(3) Reducing the Stamp Duty on Stocks
(4) Continuing to follow up on the recommendations of the Task
Force on Enhancing Stock Market Liquidity
(5) Promoting Futures and Derivatives Businesses
(6) Enhancing the New Capital Investment Entrant Scheme
(7) Better use of government resources to invest in the market
(8) Expanding Wealth Management Connect 2.0
(9) Strive for listing and market reforms
(10) Re-launching Islamic Bonds

議會工作
Council Work
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出席率及參與情況
Attendance and Participation
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議會工作
Council Work

財經事務委員會
Panel on Financial Affairs

主持討論並就相關議題發言：
Led discussions on and spoke about relevant topics:

會議議程：2024年7月8日
Agenda: 8 July 2024

家族辦公室業務的發展及新資本投資者入境計劃的實施情況
Development of family office business and implementation of the New Capital Investment
Entrant Scheme

豁免房地產投資信託基金單位轉讓和期權莊家進行證券經銷業務的印花稅的建議
Proposed stamp duty waiver for the transfer of units of real estate investment trusts and
jobbing business performed by options market-makers

出席 Attendance: 1/1

立法會大會 
Council Meetings

出席 Attendance: 3/3

提出質詢：
Raised questions:

書面質詢：改善金融業營運的措施
Written Question: Measures to improve the operation of the financial sector

補充質詢：
Supplementary questions:

議員議案：
Members' motions:

支援中小企業營運
Supporting operation of small and medium enterprises

加強供電系統穩定性
Enhancing stability of power supply systems

推動粵港合作，鞏固香港國際航運中心地位
Promoting cooperation between Guangdong and Hong Kong and consolidating Hong Kong's position
as an international maritime center
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議會工作
Council Work

經濟發展事務委員會
Panel on Economic Development

討論事項：香港迪士尼樂園度假區最新進展報告
Topic: Update on Hong Kong Disneyland Resort

出席 Attendance: 1/1

工商及創新科技事務委員會會議
Panel on Commerce, Industry, Innovation and Technology

討論事項：香港科學園及創新園的最新發展
Topic: Latest developments of the Hong Kong Science Park and InnoParks

出席 Attendance: 1/1

Web3及虛擬資產發展事宜小組委員會：
Subcommittee on Issues Relating to the Development of Web3 and Virtual Assets

討論事項：會議日期及討論事項
Topic:  Schedule of meetings and items for discussion

出席 Attendance: 1/1

財務委員會
Finance Committee

討論事項：2024-25年度公務員薪酬調整
Topic: 2024-25 Civil Service Pay Adjustment

討論事項：創新及科技基金新分目「香港應用科技研究院」
Topic: Innovation and Technology Fund - New Subhead “The Hong Kong Applied Science and
Technology Research Institute”

出席 Attendance: 3/3

前廳交流會
Ante Chamber Exchange Sessions 

由律政司、政務司、財庫局、商經局、創科工業局、金管局、保監局等官員參與，討論議題包括
香港助力「一帶一路」建設及沿線經濟體投資等。
With the participation of officials from the Department of Justice (DoJ), the Chief Secretary for
Administration (CS), the Financial Services and the Treasury Bureau (FSTB), the Commerce and
Economic Development Bureau (CEDB), the Innovation and Technology Commission (ITC), the Hong
Kong Monetary Authority (HKMA), and the Office of the Commissioner of Insurance (OCI), etc., the
topics of discussion included Hong Kong's support for the construction of the “One Belt, One Road”
initiative and the investment in economies along the Belt.



學習貫徹二十屆三中全會精神
Learning the Spirit of Third Plenary Session of 
20th Central Committee of the CPC
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聯係業界
Connecting with the Industry

二十屆三中全會確定進一步全面深化
改革的總目標是繼續完善和發展中國
特色社會主義制度，推進國家治理體
系和治理能力現代化。《決定》提出
三百多項重要改革舉措，涵蓋包括政
治、經濟、文化、社會、生態文明、
國家安全等方面部署改革。

The Plenary Session affirmed that the
overall objectives of further deepening
reform comprehensively are to continue
improving and developing the system of
socialism with Chinese characteristics
and modernize China's system and
capacity for governance. The Resolution
raised over 300 major reform measures
covering plans for reform in areas
including political, economic, cultural,
social, ecological conservation and
national security.

出席在政府總部舉行的中共二十屆三中全會精神宣講會，認真學習及深入理解二十屆三中全會
精神。
Attended a briefing on the spirit of the Third Plenary Session of the 20th Central Committee of the
Communist Party of China (CPC) at the Central Government Offices (CGO)to seriously study and gain
an in-depth understanding of the spirit of the Plenary Session.

與香港中資證券業協會、香港中資基金業協會、香港中國金融協會、香港中資期貨業協會、香
港貴金屬同業協會、香港證券業協會、證券商協會、香港證券學會、香港證券及期貨專業總
會、香港網上經紀協會、香港股票分析師協會、金銀業貿易場等組織，交流三中全會精神，將
精神融入日常業務中。
Exchanged views about the spirit of the Third Plenary Session with organizations such as the Chinese
Securities Association of Hong Kong, Chinese Asset Management Association of Hong Kong, Chinese
Financial Association of Hong Kong, Chinese Futures Association of Hong Kong, Hong Kong
Precious Metals Trades Association, Hong Kong Securities Professionals Association, Institute of
Securities Dealers, Hong Kong Securities Association, Hong Kong Securities & Futures Professionals
Association, Hong Kong Institute of Financial Analysts and Professional Commentators, Hong Kong
Association of Online Brokers, and Chinese Gold and Silver Exchange and incorporate the spirit into
their daily business.



共賀國慶 
National Day Celebrations
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聯係業界
Connecting with the Industry

我聯同11個業界協會，於香港交易所香港金融大會堂舉行酒會，慶祝中華人民共和國成立75周年。
活動敦請署理行政長官陳國基先生主禮。主禮嘉賓並包括財庫局署理局長陳浩濂先生、駐港聯絡辦經濟部
副部長郭韶偉先生、證監會主席雷添良先生、港交所主席唐家成先生、證監會行政總裁梁鳳儀女士、立法
會主席梁君彥先生、香港中資證券業協會會長黃海琴女士、證券商協會主席朱李月華博士，以及金銀業貿
易場理事長張德熙博士；另有多位立法會議員和金融服務界人士出席活動。
我於活動上表示，近期中證監公布對港的五項合作措施，促進了香港資本市場的發展，有力地支持和幫助
香港在金融市場上持續改革；並寄望金融服務業能朝多元發展。
 
Eleven financial services industry associations and I jointly celebrated the 75th anniversary of the founding of the
People’s Republic of China.
The event was officiated by Mr. Eric Chan, Acting Chief Executive of the Hong Kong SAR. Other officiating
guests included Mr. Joseph Chan Ho-lim, Acting Secretary for Financial Services and the Treasury; Mr. Guo
Shaowei, Deputy Director-General, Department of Economic Affairs of the Liaison Office of the Central People’s
Government (LOCPG) in the HKSAR; Mr. Tim Lui Tim-leung, Chairman, the Securities and Futures Commission
(SFC); Mr. Carlson Tong Ka-shing, Chairman, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX); Ms. Julia
Leung Fung-yee, Chief Executive Officer, SFC; Hon Andrew Leung Kwan-yuen, President, Legislative Council;
Ms. Huang Haiqin, Chairman, Chinese Securities Association of Hong Kong; Dr. Chu Yuet-wah, Chairman, The
Institute of Securities Dealers; and Dr Haywood Cheung, President, Chinese Gold & Silver Exchange. The event
was also attended by an esteemed assembly of LegCo members and leading figures from the financial services
sector.
In my address during the ceremony, I welcomed the China Securities Regulatory Commission’s (CSRC)
introduction of five measures aimed at bolstering the development of Hong Kong’s capital markets. I believe that
these initiatives will advance the city’s financial market reforms and foster diversified growth; and I am hoping for
a more diversified development within the financial services industry.



共賀國慶 
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聯係業界
Connecting with the Industry
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聯係業界
Connecting with the Industry

聯同選舉委員會界別陳仲尼及會計界別黃俊碩議員，
會見金融服務業界代表，聽取新股上市融資等業界關
注問題。
Together with Mr. Chan Chung-ni from the Election
Committee constituency and Wong Chun-sek from the
accounting constituency, they met with representatives of
the financial services industry and listened to issues of
concern to the industry such as IPO financing.

參與數字政策辦公室與金銀業貿易場代表的會面，與
政策專員黃志光先生等，交流對政府「數碼企業身
份」平台的建議和意見。
Participated in a meeting between the Digital Policy
Office and representatives of the Chinese Gold and
Silver Exchange Society to exchange suggestions and
views on the Government's Digital Enterprise Identity
platform with the Commissioner for Policy, Mr. Wong
Chi-kwong and others.

參與財庫局與聯合國駐華系統舉辦香港金融服務界共
慶中華人民共和國成立七十五周年午餐會。
Participated in a luncheon organized by the Financial
Services Bureau and the United Nations in China to
celebrate the 75th anniversary of the founding of the
People's Republic of China.

組織多位關心財經事務的議員與港交所高層會面，提
出意見；並參觀香港金融博物館。
Organized a meeting between a number of Members
interested in financial affairs and the senior management
of HKEx to give their views; and a visit to the Hong
Kong Museum of Finance.

業界溝通
Industry Exchanges
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聯係業界
Connecting with the Industry

接待到訪香港證券業協會的芝商所董事總經理Mr
Russell Beattie及代表，討論期貨及衍生工具相關發
展。
Received Mr. Russell Beattie, Managing Director of
CME Group, and representatives from the Hong Kong
Securities Association to discuss futures and derivatives
related developments.

在香港中國金融協會活動，為業界分享金融发展与政
策相關議題。
Shared with the industry on financial development and
policy related issues at the Hong Kong Chinese Financial
Association event.

出席特區政府和貿易發展局合辦的一帶一路高峰論
壇。
Attended the Belt and Road Summit Forum co-organized
by the HKSAR Government and the Trade Development
Council.

與浦發銀行張為忠董事長等高層會面，討論金融及科
技等業界關心議題。
Met with Pudong Development Bank's Chairman Mr.
Zhang Weizhong and other senior executives to discuss
issues of interest to the industry, such as finance and
technology.
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聯係業界
Connecting with the Industry

與財庫局、投資推廣署會面，提交《金融服務應用人
工智能技術建議書》。
Met with the Financial Services and the Treasury Bureau
(FSTB) and Invest Hong Kong (InvestHK) to submit a
“Proposal on the Application of Artificial Intelligence
Technology in Financial Services”.

出席香港貴金屬同業協會防罪防騙培訓課程。
Attended the Hong Kong Precious Metals Association
Crime Prevention and Fraud Prevention Training Course.

出席「香港低空經濟發展座談會」，學習應用情況及
發展機遇。
Attended the “Seminar on Low Altitude Economic
Development in Hong Kong” to learn about the
application and development opportunities.

出席博時基金發行的博時央企紅利ETF上市儀式。
Attended the listing ceremony of Bosera Central
Enterprises Dividend ETF issued by Bosera Funds.

出席香港中華總商會主辦的2024中總世界華商高峰論
壇。
Attended the 2024 CGCC World Chinese Entrepreneurs
Summit organized by the Chinese General Chamber of
Commerce (CGCC).
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浙江 Zhejiang

在浙江寧波，出席世界中華寧波總商會舉行系列活動，包括商會十五周年慶典暨第五屆會董會就職典
禮，參觀代表企業等。
參與寧波籍鄉賢的座談會，學習貫徹習近平主席給祖籍寧波的香港企業家重要回信精神，並分享感
悟。
會見浙江省政協副主席葉正波一行，出席浙江省政協在港委員工作座談會並發言。
參加甬港兩地企業家座談會，與寧波市委組織部及優秀企業家交流。
In Ningbo, Zhejiang Province, attended a series of activities organized by the World Chinese Ningbo
Chamber of Commerce, including the 15th Anniversary Celebration and the Inauguration Ceremony of the
5th Board of Directors of the Chamber, and visits to representative enterprises.
Participated in a seminar for Ningbo villagers to learn the spirit of President Jinping's important reply to
Hong Kong entrepreneurs of Ningbo origin and to share their insights.
Met with Mr. Ye Zhengbo, Vice Chairman of Zhejiang Provincial Committee of the Chinese People's
Political Consultative Conference (CPPCC) and his entourage, and attended and spoke at a seminar for Hong
Kong members of the CPPCC of Zhejiang Province.
Participated in the Ningbo-Hong Kong Entrepreneurs Seminar and exchanged views with the Organization
Department of Ningbo Municipal Party Committee and outstanding entrepreneurs.

聯係業界
Connecting with the Industry考察交流

Delegation Visits and Exchanges
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陝西 Shaanxi

在西安進行為期4天考察，參觀多家企業，在交流中表示希望西安香港兩地加強溝通合作，共同支持
西安市企業到香港上市。 
出席「陝西高質量開放合作交流會」，關注陝港交流。
During a 4-day study tour to Xi'an, Mr. Li visited a number of enterprises and expressed the hope that Xi'an
and Hong Kong would strengthen communication and cooperation and jointly support the listing of Xi'an
enterprises in Hong Kong during the exchanges. 
Attended the “Shaanxi High-quality Open-up Cooperation and Exchanges Meeting”, focusing on the
exchanges between Shaanxi and Hong Kong.

遼寧 Liaoning

出席香港遼寧社團總會成立慶典暨遼港經貿合
作交流大會。
Attended the Establishment Ceremony of Liaoning
Association of Hong Kong and Liaoning-Hong
Kong Economic and Trade Cooperation and
Exchange Conference.

大灣區 The Greater Bay Area

參與「粵港澳大灣區企業家聯盟ESG委員會成立
典禮暨專題演講午餐會」。
Participated in the “Inauguration Ceremony of the
ESG Committee of the Guangdong-Hong Kong-
Macao Greater Bay Area Entrepreneurs' Alliance
and Luncheon with Keynote Speech”.

團結業界
Unit Our Industry
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活動分享
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李惟宏議員 Robert Lee
     https://www.facebook.com/RobertLeewaiwang/      

個人網站 Personal Website
     https://robertlee.hk/

聯絡我們聯絡我們
Contact UsContact Us

地址：香港中區添美道1號中信大廈1307室
電話：(852) 3686 2071
傳真：(852) 3568 8945
電郵：info@robertlee.hk

Address: Room 1307, CITIC Tower 1, Tim Mei Avenue, Central, Hong Kong
Telephone: (852) 3686 2071
Fax: (852) 3568 8945
Email: info@robertlee.hk


